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L'alcalde de Girona, Joaquim Nadal, ha qualificat 
d'«absoluta irresponsabilitat» l'anunci que va fer ERC 
de presentar un recurs contenciós contra l'Ajuntament 
per autoritzar el nou pàrquing d'Hipercor. Nadal ha 

explicat que les partides que ofereix el centre comercial 
són de «prou envergadura per no oferir cap dubte». 
L'alcalde ha criticat que ERC hagi actuat amb «frivoli
tat, lleugeresa» i contra l'interès col·lectiu. 

Nadal titlla d'«absoluta irresponsabilitat» 
que ERC porti l'Ajuntament als tribunals 
Diu que les compensacions que rep Girona pel pàrquing d'Hipercor són d'envergadura 

ANNA MAS 
Girona 

L'alcalde de Girona, Joaquim 
Nadal, ha destacat la «mala fe» 
que ha mostrat ERCpresentant 
un recurs contenciós administra
tiu contra l 'Ajuntament per 
autoritzar Hipercor a construir 
vina aparcament subterrani sota 
la plaça Saltador Dalí. Segons 
Nadal, amb aquesta acció ERC 
ha presentat un-recnrs contra 
«les ribes del Ter, les grades d'a
tletisme del GEiEG, l'execució 
del pla especial del barri vell, 
l'adquisició de terrenys per 
jugar a petanca a Montilivi, l'ob-
tendó d'un nou aparcament i un 
ingrés en metàl·lic per part de 
l'Ajuntament». 

D'aquesta manera Nadal ha 
volgut demostrat que les com
pensacions que ofereix el centre 
comercial per la construcció del 
pàrquing són d'«envergadura». 

ERC ha presentat im conten
ciós perquè considera que el per
mís per fer aquest aparcament 
és una «venda camuflada». Així, 
va acusar Nadal de violnerar el 
Pla General. 

L'Ajuntament va acordar 
l'any 96 una reparcel·ladó dis
contínua a la zona de llüpercor 
per permetre que aquest centre 
comerdal pogués construir part 
de la tercera planta. L'operadó 
va comportar que el Consistori 
rebés ima finca de 33.000 metres 
quadrats a les ribes del Ter valo
rada en 50 milions de pessetes. 

Al final de l'any passat es va 
aprovar una nova operadó urba
nística: es permetia que Hipercor 
construís en el subsòl de la plaça 
Salvador Dalí (al costat del cen
tre comercial) un aparcament 
subterrani, canviant la qualifica-
dó de domini públic a vendible. 
El valor d'aquesta finca, de 4.000 
metres quadrats , és de 78 
milions de pessetes. 

78 milions de compensació 

L'alcalde ha expUcat que, a 
canvi, l'Ajuntament rebrà ima 
finca valorada en 24 milions 
entre el carrer Mercaders i el 
carrer OUes, important per «aca
bar de desenvolupar el pla espe
cial del barri vell; una finca al 

carrer Talarn de 4 milions, una 
finca a Montilivi, de 13 milions; 
25 milions més que Hipercor va 
avançar per a la construcdó de 
l 'estadi del GEiEG,-més 12 
milions que s'entregaran directa
ment a l'Ajímtament. 

«En total són 78 milions- ha 
assenyalat Nadal-, als quals cal 
afegir l'obligatorietat de recons
truir la plaça Salvador Dalí i 
connectar el futur pàrquing amb 
el que ja hi ha actualment». 
Segons l'alcalde i veient l'abast 
de les compensadons, «ERC ha 
volgut judicialitzar un tema 
plantejat de forma impecable 
pels serveis jurídics munidpals». 

L'alcalde creu que l'acte 
d'ERC és vm intent «de fer soroll 
abans de les mimidpals». 

L'alcalde anuncia que les obres poden començar el proper mes de maig 

La frontissa del Güell atrau unes 40 empreses 
A.M. 

Girona 

Un total de 40 empreses s'han 
presentat al concurs de les obres 
de construcdó de la firontissa del 
GüeU, vm projecte que finança el 
Ministeri de Foment i que signi
fica la connexió nord-sud de la 
dutat. L'alcalde de Girona, Joa
quim Nadal, ha assenyalat que a 
final de maig podrien començar 
les obres. 

L'alcalde ha explicat que 
actualment el Ministeri de 
Foment «està avaluant les pro
postes presentades». Entre 

aquestes, hi ha alguna baixa 
temerària, és a dir, que el projec
te es pot trobar per sota del seu 
cost real. El preu de sortida d'a
questa iniciativa és de 445 
milions de pessetes. 

El fet que s'hagin presentat 
una quarantena d'empreses per 
executar aquestes obres «no és 
estranjr», segons Nadal, ja que 
en ser una obra de Foment, hi 
partidpen moltes constructores 
d'àmbit estatal. 

L'alcalde ha assenyalat que 
aquesta és una obra «molt 
important», ja que s^nifica «tm 
pas més al compliment del con

veni signat fa dos any i mig amb 
el llavors Ministeri d'Obres 
Públiques». Dins d'aquest acord 
també es troba el projecte de des
doblament dels accessos sud de 
la Nadqnal 11. Nadal ha assegu
ra t que aquestes obres, que 
/tenen un cost de 1.700 mihons 
de pessetes, són d'«imminent lid-
tadó». 

El projecte de la fi-ontissa del 
GüeU comporta la perllongació 
de l'avinguda Josep TarradeUas, 
des del carrer Santa Eugènia 
fins al passeig d'Olot. A cada 
extrem s'hi construirà ima roton
da. Els vehicles disposaran de 

dos carrils de drculadó per cada 
sentit, s'eixamplaran les voreres 
fins a cinc metres, es crearan 
aparcaments, es canalitzarà el 
riu i a sobre es construirà una 
plantaforma per a vianants , 
^ambé es crearan murs de con-
tendó als marges del riu i s'efec
tuaran les obres de sanejament 
de tota la zomi, amb la reposidó 
dels serveis afectats. 

Respecte a la Plataforma con
tra l'Autovia del GüeU, que des 
de fa anys s'oposa a aquest pro
jecte, l'alcalde ha indicat que l'A
juntament els «mantindrà infor
mats» de l'execudó de les obres. 

Salt celebra la 
festa de l'arbre 
diumenge que ve a 
la bassa dels ànecs 

DdeG 
Salt.- L'Ajuntament de Salt 

ha organitzat per diumenge 
vinent la festa de Varbre, que se 
celebrarà a partir de dos quarts 
de dotze del matí a la bassa dels 
ànecs. En aquest indret es durà 
a terme la txadidonal plantada 
d'arbres. Aquesta iniciativa 
està emmarcada dins dels actes 
del Tres de Març, que comme
moren la independència de 
Salt. 

Els partidpants en aquesta 
iniciativa hauran de portar 
càvecs i pales per tal de poder 
plantar les espèdes. A més de 
la plantada, es durà a terme un 
espectacle d'animadó infantU. 

La celebració del Tres de 
Març culminarà dimarts al ves
pre, quan es fad entrega al Tea
tre Munidpal dels premis a les 
persones i entitats que han pro-
modonat la VÍIÍL 

Unió de Joves 
dóna llibres per a 
la nova biblioteca 
de Mifas 

DdeG 
Girona.- Unió de Joves de 

Girona ha entregat quatre cai
xes de llibres a Mifas, per tal 
que formin part de la nova 
biblioteca que l'associació ha 
obert a la seva delegadó gironi
na. El fons per comprar els Ui-
bres han sortit dels guanys que 
va obtenir Unió de Joves en la 
barraca que va disposar al pas
seig de la Copa durant les Fires 
de Girona. En la compra del 
material també hi han partid-
pat particulars i entitats. 

Unió de Joves, però, conti
nuarà amb la campanya de 
recollida de llibres, que està 
oberta a totes les persones que 
ho desitgin. Els interessats han 
de portar el material a la seu 
d'aquesta formadó, a la plaça 
Catalimya número 25. 

Proposa que l'adquireixi l'Incasòl 

La Diputació de Girona no 
participarà en la compra 
de la Coma Cros de Salt 

ANNA MAS 
Girona 

El president de la Diputadó, 
Frederic Suner, va assenyaleu-
ahir que aquesta institució no 
part ic iparà en una societat 
immobiÚària per comprar l'anti
ga fàbrica de teixits Coma Cros 
de Salt perquè no hi ha «un 
interès públic clar». Suner va dir 
que caldria buscar «altres solu-
dons» i va proposar que fos l'Ins
titut Català del Sòl (Incasòl) el 
que efectués l'adquisidó. 

El president responia així a la 
proposta de l'Ajuntament de 
Salt, que, a través d'ima moció 
signada per tots els grups, dema
nava ajut a la Diputació per 
comprar conjuntament la fàbri
ca. D'aquesta manera, es po
drien mantenir els 150 Uocs de 
treball actuals (ja que l'empresa 
es troba en una situadó difïcü), 
mentre que l'Ajuntament desti

naria l'edifid de la factoria, valo
rat en 250 milions, a equipament 
púbUc, de caire lúdic i cultural. 

El president de la Diputadó 
va explicar que tot i que és «cons-
dent» de l'interès social de man
tenir la plantilla de la Coma 
Cross, entre les tasques de la 
institudó no hi figura «reflotar 
una empresa». 

<^temativa factible» 

Tot i això, Sufier va assenya
lar que la millor soludó seria que 
fos l'Incasòl el que comprés la 
finca. «Crec que és una alternati
va senzilla, factible i que es pot 
tirar endavant», va afegir, tot i 
que va aclarir que no havia par
lat amb ningú d'aquest Institut 
sobre la qüestió. 

L'Ajuntament de Salt consi
dera que la Diputadó ha de com
prar la Coma Cross amb els 
diners que rebrà per uns 

EDDY KELELE 

L'antiga fàbrica Coma Cros, té, ara com ara, un futur incert. 

terrenys situats al sector Maça
na de Salt i que actualment 
urbanitza l'Incasòl. Des del Con
sistori saltenc es creu que 
aquests benefids econòmics que 

la Diputadó traurà a costa de la 
pobladó, han de revertir a Salt. 

Així, l'Ajímtament ja ha creat 
una societat immobiliària que 
hauria de fer efectiva la compra 

de la Coma Cross, i ha invertit 
en aquesta acdó 25 milions de 
pessetes. Suner va assenyalar 
ahir que amb aquesta quantitat 
«no es va enlloc». 
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